
Rada Miasta Radymna 
Radni – Sesja zwyczajna 

Protokół nr L/2022 

L Sesja w dniu 25 października 2022  

Obrady rozpoczęto 25 października 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:21 tego 

samego dnia. 

W obradach wzięło udział 14 Radnych.  

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna, 

Pani Zofia Kawałek - Sekretarz Miasta Radymna, 

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna,  

Pani Anna Philipp-Pruchnik – Radca Prawny, 

Pan Marek Sobolewski – Kierownik ZGK w Radymnie, Radny Powiatu Jarosławskiego. 

 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek - Przewodniczący Rady Miasta 

Radymna. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Przewodniczący otworzył obrady L zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 

uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 14 Radnych. 

Nieobecna była Pani Justyna Żelak. 

 

Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 

że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 



Pan Przewodniczący poinformował Radnych uczestników sesji Rady Miasta Radymna  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad L sesji, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja na temat funkcjonowania opieki zdrowotnej na terenie miasta /dyrektorzy 

NZOZ z terenu Radymna/.  

5. Informacja Burmistrza Miasta na temat stanu zaawansowania inwestycji 

realizowanych w 2022 roku. 

6. Analiza stanu dróg miejskich z uwzględnieniem planu finansowania utrzymania 

zimowego dróg. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina– projekt 51/50. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  Nr 226/45/2014  Rady Miejskiej w Radymnie 

z dnia 27 sierpnia 2014 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane w publicznym 

przedszkolu prowadzonym przez Miasto Radymno. – projekt 52/50. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr 13/95/2019 Rady Miasta 

Radymna z dnia 29 października 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu  określającego 

wysokość i warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźne 

zastępstwa oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na 

nagrody za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze i opiekuńcze nauczycieli, 

zatrudnionych w jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Radymno zmienionej uchwałą Nr 15/109/2019 Rady Miasta Radymna z dnia 26 listopada 

2019 r. – projekt  53/50. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Miejskiej Radymno – 54/50. 

11. Informacje o oświadczeniach majątkowych złożonych za 2021 r. 

12. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zapytania. 

16. Zakończenie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący poinformował o wniosku Pana Burmistrza o wprowadzenie do Porządku 

obrad projektu uchwały ws. zmian w budżecie Miasta i zaproponował umieszczenie go jako 

punkt 6a. w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta 

na 2022 r. – projekt 55/50”. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę Porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad.  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

Nie było więcej wniosków o zmianę Porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał za wyjątkiem 

projektu oznaczonego numerem 55/L. Wniosek został przyjęty przez aklamację. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz składając sprawozdanie poinformował o: 

- zleceniu wykonania zmiany organizacji ruchu na terenie Miasta (progi zwalniające, lustra), 

- zleceniu opracowania dokumentacji projektowo-kosztowej na usunięcie nieprawidłowości  

z zakresu funkcjonowania przewodów kominowych oraz przeciwpożarowych w budynkach 

komunalnych, 

- planowanym montażu czujników dymu w mieszkaniach komunalnych, 

- ogłoszeniu przetargu na wywóz odpadów komunalnych, 

- zamianie gruntów z Kruszgeo, 

- aktualnym stanie zadania przejęcia gruntów od PKP, 

- programie „Ciepłe mieszkanie”, 

- wnioskach w ramach programu „czyste powietrze”, 

- zamiarze zgłoszenia Miasta Radymna do udziału w dystrybucji węgla dla mieszkańców, 

O godz. 12:16 obrady opuściła Pani Małgorzata Kalin. Na Sali Narad obecnych było 13 

Radnych. 

Pan Burmistrz kontynuował informując o: 

- zmianie na stanowisku Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Radymnie, 

- przejściu na emeryturę Pana Henryk Nepelskiego. 

Odpowiadając na pytanie Pana Tomasza Andrejko o przeznaczenie otrzymanej przez Miasto 

1/3 transzy dotacji w kwocie ponad 2.8 mln zł, Pani Skarbnik poinformowała, iż środki te 

przeznaczone zostaną na poprawę efektywności energetycznej i zostaną one rozdysponowane 

w listopadzie br. 

 

4. Informacja na temat funkcjonowania opieki zdrowotnej na terenie miasta /dyrektorzy 

NZOZ z terenu Radymna/. 
 



Nie przybyli na obrady zaproszeni Prezesi/Dyrektorzy miejscowych NZOZ wobec czego 

informacja nt. funkcjonowania opieki zdrowotnej na terenie Radymna nie została złożona.. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

 

 

5. Informacja Burmistrza Miasta na temat stanu zaawansowania inwestycji 

realizowanych w 2022 roku. 
 

Pan Burmistrz składając informację poinformował o: 

- przebudowie budynku w Koszarach, 

- zakończeniu budowy oświetlenia na ul. Sanowej, 

- podpisaniu umowy na wykonanie wiaty spikera na stadionie, 

- przebudowie dróg miejskich, 

O godz. 12:25 na Salę narad powróciła Pani Małgorzata Kalin. Obrady odbywały się przy 

obecności 14 Radnych. 

Pan Burmistrz kontynuował swoje wystąpienie informując o: 

- opracowywanej dokumentacji na przebudowę dróg, 

- wykonaniu skyteparku w Koszarach, 

- przebudowie drogi polnej (przedłużenie ul. Piaskowej), 

- wyborze oferty na przebudowę ul. Dolnej, 

- wykonywanych przeglądach dróg miejskich, 

- stanie zaawansowania prac przy opracowywaniu dokumentacji na połączenie SUW 

Radymno z SUW Święte. 

W trakcie dyskusji Pan Burmistrz odpowiadał na odnoszące się do złożonej informacji 

pytania Radnych: Pana Zygmunta Marciaka i Pana Zygmunta Uszakiewicza. 

 

 

6. Analiza stanu dróg miejskich z uwzględnieniem planu finansowania utrzymania 

zimowego dróg. 
 

Pan Marek Sobolewski – Kierownik ZGK Radymno złożył informację nt. przygotowania do 

zimowego utrzymania dróg. 

Odpowiadając na pytanie Pana Janusz Sobejko, Pan Kierownik poinformował, że na 

utrzymanie dróg otrzymaliśmy ze Starostwa Powiatowego 70 000 zł, w poprzednim roku 

60 000 zł. 

 

 

6a) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – 

projekt 55/50 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

 



Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

 

Pani Skarbnik odpowiadała na pytania Pana Tomasza Zielińskiego donośnie 

rozdysponowania 450 000 zł przeznaczonych na budowę obiektów klubu sportowego. Do 

tematu odniósł się Pan Burmistrz informując równocześnie, odpowiadając na pytanie Pana 

Tomasza Andrejko, że wspomniana kwota była zbyt małą i poszukuje środków zewnętrznych 

na realizację przedmiotowego celu. 

Pan Andrzej Pacek stwierdził, że należy w pierwszej kolejności zrealizować trwające 

inwestycje. 

Nie było więcej  chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący 

zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 

55/50.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina– 

projekt 51/L. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia petycji Wójta Gminy Solina– projekt 

51/L..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 226/XLV/2014 Rady Miejskiej w 

Radymnie z dnia 27 sierpnia 2014 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 

w publicznym przedszkolu prowadzonym przez Miasto Radymno. – projekt 52/L. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 226/XLV/2014 Rady Miejskiej w Radymnie  

z dnia 27 sierpnia 2014 r. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane w publicznym 

przedszkolu prowadzonym przez Miasto Radymno. – projekt 52/L..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr XIII/95/2019 Rady 

Miasta Radymna z dnia 29 października 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i doraźne zastępstwa oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze 

specjalnego funduszu na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze i 

opiekuńcze nauczycieli, zatrudnionych w jednostkach oświatowych, dla których 



organem prowadzącym jest Miasto Radymno zmienionej uchwałą Nr XV/109/2019 

Rady Miasta Radymna z dnia 26 listopada 2019 r. – projekt 53/L. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Pani Skarbnik i Pani Sekretarz odpowiadały na pytania Pana Marka Jackowskiego  

o szczegóły dot. projektu oraz opinie związków zawodowych. 

 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący 

zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr XIII/95/2019 Rady Miasta 

Radymna z dnia 29 października 2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość i warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźne 

zastępstwa oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody 

za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze i opiekuńcze nauczycieli, zatrudnionych w 

jednostkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Radymno 

zmienionej uchwałą Nr XV/109/2019 Rady Miasta Radymna z dnia 26 listopada 2019 r. – 

projekt 53/L..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Miejskiej Radymno – 54/L. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 



Pani Skarbnik odpowiadając na pytania Pana Marka Jackowskiego stwierdził, że będzie 

przetarg na sprzedaż przedmiotowej nieruchomości. 

 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący 

zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Miejskiej Radymno – 54/L..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

 

11. Informacje o oświadczeniach majątkowych złożonych za 2021 r. 
 

Pan Przewodniczący złożył informację nt. oświadczeń majątkowych Radnych. 

Pan Burmistrz złożył informację nt. oświadczeń majątkowych pracowników. 

 

 

12. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 
 

Pani Małgorzata Kalin złożyła interpelację ws. częstych awarii sieci energetycznej na osiedlu 

Jana Pawła II. 

 

 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 
 

Pani Sekretarz przedstawiła odpowiedzi na wnioski składane przez Radnych. 

 

 

14. Wolne wnioski i informacje. 
 

Pani Małgorzata Kalin podziękowała mieszkańcom za głosowanie ws. budżetu 

obywatelskiego. 

Pani Małgorzata Kalin poprosiła Pana Burmistrza o publikację na stronie www Miasta 

Radymna informacji nt. wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego. 

Pan Edward Piliszko ws. remontu wjazdu do Farm-Budu poinformował o tym, że jedna dziura 

jest załatana. 



Pan Zygmunt Uszakiewicz poprosił o zwrócenie uwagi właścicielowi budynku drewnianego 

przy skrzyżowaniu ulic Złota Góra i Lwowska na porwaną folię nakrycia, na co Pan 

Przewodniczący zwrócił uwagę, iż jest to posesja prywatna zaś sam właściciel jest po 

wypadku. 

 

 

15. Zapytania. 
 

Pani Małgorzata Kalin złożyła zapytanie odnośnie problemu z nierówną nawierzchnią ul. 

Pogodnej. 

Pan Tomasz Andrejko zwrócił uwagę na nisko wiszące kable na odcinku od ul. Kolejowej do 

ul. Złota Góra na co Pan Burmistrz stwierdził, że po ustaleniu właściciela zostanie zwrócona 

mu uwaga na przedmiotowy problem. 

Odpowiadając na zapytanie Pani Małgorzaty Kalin, Pan Burmistrz stwierdził, że usterki na ul. 

Pogodnej i Jana Pawła II są zinwentaryzowane i w ramach gwarancji zostanie sprawa 

przekazana wykonawcy celem ich usunięcia. 

 

16. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 13:21 Pan Przewodniczący zakończył obrady L zwyczajnej sesji Rady Miasta 

Radymna. 

 

                                                                                                             Przewodniczący 

                                                                                                           Rady Miasta Radymna 

                                                                                                          Andrzej Pacek 

Protokołował: Henryk Wolski 

 


